

- BIOMEDPHARMA/LEAF/Bio C Kids cht (Size: 160 x 120 mm)
- Cr1.10.20/T6.10.2020/T23.8.2021/F4.10/T25.11.2021/T29.11.2021/F1.12/

BIO C Kids, BIO C (CHEWABLE TABLETS)



PROPERTIES:

Vitamin C is a water-soluble vitamin that has a number of biological functions:

Acting as an antioxidant, one of vitamin C's important functions is to protect LDL cholesterol from oxidative damage And may also Therefore protect against heart disease by reducing the stiffness of arteries and the tendency of platelets to clump together.

Vitamin C is needed to make collagen and plays important roles in wound healingand.

Vitamin C may help protect the body against accumulation or retention of the toxic mineral, lead.

Vitamin C help the body's natural defense against damaging free radicals (antioxidant effect) and help boost immune function

USED:

Vitamin C is used in the prevention of vitamin C deficiency such as:

- Reduced dietary intake.
- Scurvy disease.
- Colds.
- Wounds,burns, during convalescencepost surgery.
- Cover the increased requirement of vitamin C in certain situations: Smoking, depression,infections, fractures, stress, pregnancy and lactation period.
- Is used as antioxidant.

UNDESIRABLE EFFECTS:

Constipation diarrhea, or upset stomach may occur. These effects are usually temporary and may disappear as your body adjusts to this product .

PRECAUTIONS:

- Eating nutritional food supplements doesn't replace eating a healthy, balanced diet.

- Consult a doctor or pharmacist before taking any nutritional supplement and if you suffer from certain health conditions or taking certain medications.
- In the event of an allergic reaction, stop using the product or consult a doctor or pharmacist.
- Vitamin C is usually well tolerated. Large doses are reported to cause diarrhea and other gastrointestinal disturbances.
- Vitamin C should be given with care to patients hyperoxaluria.
- Prolonged use of vitamin C may cause erosion of tooth enamel.
- Large doses of vitamin C resulted hemolysis in patients with G6PD deficiency.
- Vitamin C increases the absorption of iron and should be avoided by people with iron overload diseases.
- This product is contraindicated in patients with a known hypersensitivity to any of the ingredients.

DOSAGE AND ADMINISTRATION :

Bio C Kids: One chewable tablet, once daily, or as directed by the doctor.

Bio C: One chewable tablet, once daily, or as directed by the doctor.

STORAGE:

Store (15-30°C) in a dry place . Protect from light and out of the reach of children.

PRESENTATION:

Bio C Kids: Box of 30 chewable tablet vitamin C 250mg.

Bio C: Box of 30-60 chewable tablet vitamin C 500mg.

TPP2103292

Biomedpharma for Pharmaceutical Industries
P.O.Box 7565 Damascus - Telefax: +963 (11) 5962493





(مضغوطات مضغ)

بيوسي، بيوسي كيدز

التركيب:

بيوسي كيدز: كل مضغوة مضغ تحوي: ٢٥٠ ملغ من فيتامين C.

بيوسي: كل مضغوة مضغ تحوي: ٥٠٠ ملغ من فيتامين C.

الخواص:

فيتامين C فيتامين منحل بالماء، يملك عدد من الوظائف الحيوية:

أحد أهم وظائف فيتامين C كمضاد أكسدة هي حماية الكوليسترول نمط LDL من التخراب التأكسدي وبالتالي يقي من الأمراض القلبية عن طريق الإقلال من تصلب الشرايين و تجمع الصفائح مع بعضها.

يدخل فيتامين C في تصنيع الكولاجين ويلعب دور هام في شفاء الجروح.

يمكن لفيتامين C أن يساعد في حماية الجسم من تراكم أو احتجاز المعادن السامة كالرصاص.

يساعد فيتامين C في الدفاع الطبيعي للجسم ضد الجذور الحرة الضارة، ويساعد في تعزيز وظيفة المناعة.

الاستعمال:

يستعمل فيتامين C في الوقاية من نقص فيتامين C في حالات:

• نقص الوارد الغذائي

• داء الإسقربوط.

• الزكام.

• الجروح، الحروق، فترة النقاهة بعد العمل الجراحي.

• تغطية الحاجة الزائدة من فيتامين C في بعض الحالات مثل: التدخين، الاكتئاب،

الاحتماج المختلفة، الكسور، الإجهاد، الحمل والإرضاع.

• كما يستعمل كعامل مضاد أكسدة.

الأثارغير المرغوبة:

قد يحدث الإمساك، الإسهال، أو اضطراب في المعدة. عادة ما تكون هذه التأثيرات مؤقتة

وقد تختفي عندما يتكيف جسمك مع هذا المستحضر.

التحذيرات والاحتياطات:

• إن هذا المستحضر متمم غذائي لا يعني استخدام المتممات الغذائية عن تناول الغذاء الصحي والمتوازن.

- استشر الطبيب في حال كنت تعاني من الامراض أو حالات صحية أو تناول أدوية معينة.
- في حال حدوث تفاعلات تحسسية توقف عن استخدام المستحضر أو استشر الطبيب أو الصيدلاني.
- فيتامين C جيد التحمل، لكن تناول الجرعات العالية يمكن أن تسبب إسهال واضطرابات هضمية.
- يعطى فيتامين C بحذر للمرضى الذين يعانون من فرط حمض الحماض في البول.
- يمكن أن يسبب الاستعمال المطول لفيتامين C تآكل في مينا الأسنان.
- تسبب الجرعات العالية من فيتامين C لدى المرضى الذين يعانون من نقص خميرة G6PD إلى انحلال الدم.
- يزيد فيتامين C من امتصاص الحديد لذلك يجب تجنب تناوله من قبل المرضى الذين يعانون أمراض زيادة الحديد.
- لا يستعمل المستحضر لدى المرضى الذين لديهم حساسية لأي من مكوناته.

الجرعة:

بيوسي كيدز: مضغوة مضغ واحدة مرة يومياً أو حسب إرشادات الطبيب.

بيوسي: مضغوة مضغ واحدة مرة يومياً أو حسب إرشادات الطبيب.

الحفظ:

يحفظ في درجة حرارة (١٥-٣٠م) في مكان جاف بعيداً عن الضوء وعن متناول الأطفال.

التعبئة:

بيوسي كيدز: عبوة تحوي: ٣٠ مضغوة مضغ فيتامين C ٢٥٠ ملغ.

بيوسي: عبوة تحوي: ٣٠-٦٠ مضغوة مضغ فيتامين C ٥٠٠ ملغ.

TPP2103292



شركة بيوميدفارما للصناعات الدوائية
ص.ب ٧٥٦٥ دمشق - تليفاكس: ٥٩٦١٨٠٠ (١١) ٩٦٣ +